
The I st term of the 10 th form. 

Choosing a career. 

The global trends of the dynamically developing world influence on the formation of the future 

professions. Formerly, the students might choose their future professions in the fifth or sixth 

classes, because the primary trends were obvious enough, but nowadays the ever-changing global 

market dictates its terms. My generation should choose the profession of the future, which are not 

existed right now. Thus, the issue of choosing a career is getting harder. 

What tendencies should our generation draw attention to? There are three professional areas per 

minimum, which will need in the human resources. If you choose one of it, you will be able to 

adapt to the global changes and requirements of the market and you will have permanent field for 

your individual and professional advancement. 

The information technology is the most popular and high-demand industry even now, and it will 

be on-fire specialty in the next ten and twenty years. The healthcare industry is steadily widened 

and need in new type specialists, first of all in the genetics. For people, who care about the nature, 

fauna and flora, the professions in the ecology will be more preferable.  

Перевод 

Общемировые тенденции динамично развивающегося мира влияют на формирование 

будущих профессий. Раньше, ученики могли выбирать свои будущие профессии в пятом 

или шестом классах, потому что основные тенденции были достаточно прозрачными, но 

сегодня постоянно меняющийся рынок диктует свои правила. Мое поколение должно 

выбирать профессии будущего, которых на данный момент даже не существует. Таким 

образом, становится все сложнее решать вопрос о выборе карьеры. 

На какие тенденции следует обратить внимание представителям нашего поколения? 

Существует как минимум три профессиональные области, которые будут нуждаться в 

человеческих ресурсах. Если вы выберете одну из них, вы будете способны адаптироваться 

к глобальным переменам и требованиям рынка, и у вас будет постоянное поле для 

индивидуального и профессионального роста. 

Информационные технологии уже сейчас является одной из наиболее популярных и 

востребованных областей,  эта специальность останется на пике популярности и через 

десять, и через двадцать лет. Индустрия здравоохранения набирает обороты и нуждается в 

специалистах нового типа, прежде всего, в генетике. Для тех, кто заботится о природе, 

фауне и флоре, будут предпочтительнее профессии из сферы экологии.  

 


